
     ČANGRIZAONICA, 19.06.2019. 

 

                 PITANJE:            Poštovani, pošto se gradonačelnik ne oglašava na upite roditelja kojima 

za djecu nije osiguran smještaj u Dječji vrtić, a takvih je puno, imam 

pitanje za gradonačelnika, a ono glasi: Da li će isti biti osiguran do početka 

pedagoške godine, i što da rade roditelji koji su ostali na ovim 

prostorima? Da li da damo otkaze da bi mogli stvarati obitelji ili da se 

pokupimo i mi koji smo ostali u ovom jadnom i tužnom gradu! Hvala! 

    

                 ODGOVOR:                                GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

 

Poštovana, gradonačelnik se oglašava, javlja ili uzvraće na svaki telefonski 

poziv i ne da Vaša konstatacija ne stoji već je zlonamjerna. Dakako imamo 

na sreću povećan broj djece i tražimo rješenje. Ne tjera gradonačelnik 

Starčević Vas i Vašu obitelj iz Hrvatske već nam je drago da ste sa nama, 

ali se pitam gdje ste bili do sada sa takvom retorikom. Grad ide u 

nadogradnju vrtića i radimo ono što je trebalo biti napravljeno prije deset 

godina dok su mnogi u Gradu šutjeli i surađivali sa neodgovornim 

neradnicima. 

 

   PITANJE:            U Ličkom Osiku u ulici Ivana Čanića Baje nalaze se živice koje stoje 

neuredne i neošišane. Mora se izići nasred glavne ceste da bi se vidjelo 

dolazi li koji automobil. Kad će ovaj problem doći na red za rješavanje? 

                  

                 ODGOVOR:                                GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

                                              Što se tiče uređenja živica tu je nadležan Komunalac Gospić d.o.o.,      

                               međutim zbog velikog opsega posla nismo bili u mogućnosti do sada                            

urediti sve živice, te Vas molimo za razumijevanje. Od danas se kreće na 

uređenje živica na Ličkom Osiku.               



 
                 PITANJE:            Poštovani,molimo Vas ako možete postaviti pitanje gradonačelniku i 

županu po pitanju najezde  komaraca. Uglavnom mi koji živimo u 

naseljima oko Gospića i bavimo se poljoprivredom ne možemo se obraniti 

od njih. Jednostavno ništa ne pomaže,a njih je nemoguće puno,nitko ne 

pamti ovakvu najezdu,pa ako nam nadležni mogu reći dali postoji ikakva 

mogućnost zaprašivanja,jer ovo je strašno. 

 

 

                 ODGOVOR:                                GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

                        

                              Konzultirati ćemo se odmah sa Zavodom za javno zdravstvo i da    

                                               vidimo koja je njihova preporuka pa ćemo donijeti odluku. 

 

   ODGOVOR:                                             KABINET ŽUPANA        

                                  

   Poštovani,  nastavno na pitanje slušateljice ističemo kako je tretiranje      

komaraca obveza gradova i općina (prema području). 

 

PITANJE:            Zašto još ništa nije rješavano po pitanju problema s kanalizacijom u ulici 

Popa Marka Mesića 11 u Gospiću? Gradonačelnik je obećao, lijepo 

vrijeme prođe i opet ništa. Slušateljica je o problemu obavijestila i 

Uslugu, međutim još ništa nije učinjeno. 

 

                 ODGOVOR:                                GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

                          Kanalizacija u Ulici Popa Marka Mesića 11 je izgrađena prije tri godine. 

Korisnici trebaju doći u Uslugu te ponijeti zahtjev za priključenje što im je 

zakonska obveza. 

 



 

PITANJE:                Koliko znam smeće se plaća 24 kn po osobi. Kako onda peteročlana 

obitelj   plaća 40 kn, a jedna osoba 24 kn? Takvih slučajeva ima mnogo.  

Molim da mi se objasni! 

     

              ODGOVOR:                                GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

 

Na Vaš upit o cijeni smeća za kućanstva izvješćujemo Vas da je postojeći 

cjenik formiran prema broju članova. Prilikom izrade istog uzeti su u obzir 

fiksni i varijabilni troškovi koje ima Komunalac Gospić d.o.o. tako da se 

došlo do osnovice od 20,00kn+1,00 kn za održavanje deponija +PDV=23,73 

kn za jednog člana. Cijena za svakog slijedećeg člana se povećava za 25% + 

dodatna kuna za svakog člana tako da se cijena za pet članova dobije 

prema slijedećem izračunu: 20,00kn+(20,00x25,00%x4)+(1,00 kn za 

održavanje deponija x 5 članova)=20,00kn+20,00+5,00=45,00+PDV=50,85 

kn. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


